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§ 1   

Val av protokollsjusterare, tid för och anmälan av 
protokollsjustering 

1. Ordföranden Bo Sundin (M) och vice ordföranden Mia Päärni (S) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. 

2. Protokollet justeras den 30 januari 2014. 

 

Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

12 december 2013 justerades den 18 december 2013 och protokollet 

från den 2 januari 2014 justerades den 2 januari 2014.  

 

Stadsdelsnämnden beslutade att godkänna följande ändringar av 

protokollet från den 2 januari 2014 efter justering: 

 

Ersättaren Jean-Robert Nino (M) närvarade vid sammanträdet och 

ersättaren Tatjana Kovacic (M) tjänstgjorde under hela sammanträdet.  
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§ 2  

Överflyttning av vårdnad till särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap 8a § föräldrabalken (FB) 
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§ 3   

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § första 
stycket p 1 föräldrabalken (FB) 
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§ 4   

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § första 
stycket p 1 föräldrabalken (FB) 
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§ 5   

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § första 
stycket p 1 föräldrabalken (FB). 
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§ 6   

Nedläggning av faderskapsutredning enligt 2 kap 7 § första 
stycket p 1 föräldrabalken (FB) 
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§ 7   

Rapport enligt lex Sarah om en påtaglig risk för ett 
missförhållande i verksamheten (14 kap 3 § SoL och 24 b § 
LSS) 
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§ 8   

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg i enskilt 
ärende 
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§ 8a 

Beslut från Inspektionen för vård och omsorg i enskilt 
ärende 
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§ 9   

Förvaltningens och nämndens information och frågor 

1. Information om Familjehuset i Rinkeby. 

Verksamhetsområdeschefen för Socialtjänst – barn och ungdom, 

Kerstin Alnervik, informerade om det pågående arbetet med att 

upprätta Familjehuset i Rinkeby.  

 

Familjehuset ska samla föräldrarådgivning och öppen förskola i 

Rinkeby Folkets hus. Öppna förskolan kommer utökas med en ny 

anställd och föräldrarådgivningen ska utvecklas i samarbete med den 

landstingsdrivna barnavården för nyblivna föräldrar. Inom ramen för 

ett nytt projekt ska alla förstagångsföräldrar i Rinkeby erbjudas 

hembesök från BVC och socialtjänsten vid sex tillfällen. Syftet med 

projektet är att så många föräldrar som möjligt ska få del av 

föräldrautbildning och information. Familjehuset kommer även 

samverka med mödravården, lokala föreningar och boende i området.  

 

Rekrytering av samordnare för verksamheten och föräldrarådgivare 

har påbörjats och upprustning av lokalerna i Folkets hus pågår. 

Berörda fackförbund och funktionshinderrådet har varit delaktiga i 

planeringen av verksamheten. Lokalerna är sedan tidigare anpassade 

för besökare med funktionsnedsättning. Befintliga verksamheter i 

lokalerna kommer omlokaliseras.  

 

2. Information om Husby träff.  

Administrativa chefen Verner Stadthagen informerade om 

samlingslokalen Husby träff.  

 

Samlingslokalen Husby träff har sedan ungefär ett år tillbaka förhyrts 

av ett företag som bedrivit samlingslokalverksamhet samt restaurang- 

och cateringverksamhet. Företaget är uppsagt av hyresvärden Svenska 

Bostäder och avflyttar senast den sista januari 2014. 

 

Förvaltningen anser att samlingslokalen fyller en viktig funktion för 

invånarna och föreningslivet och föreslår därför att stadsdelsnämnden 

tar ansvar för den fortsatta driften eftersom det inte finns någon annan 

naturlig aktör just nu. Detta trots att stadsdelsnämnder normalt sett 

inte driver samlingslokaler. Det finns ingen annan stadsdelsnämnd 

som gör det.  

 

Tanken är att uthyrningen av lokaler till föreningsliv och 

privatpersoner fortsätter under 2014 som under föregående år, med 

start den 1 feb så att det inte sker något avbrott i verksamheten.  



 

RINKEBY-KISTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

23 JANUARI 2014 

BLAD 12 

 

  

Restaurangverksamhet kommer inte att bedrivas. Förvaltningen 

kommer verka för att verksamheten från 2015 ska få ersättning från 

kulturnämnden på motsvarande sätt som andra samlingslokaler. 

Förvaltningen återkommer med ett ärende om Husby träff senast i 

samband med tertialrapport 1.  

 

Stadsdelsnämnden godkände att stadsdelsförvaltningen tills vidare 

övertar driften av samlingslokalen Husby träff.  

 

3. Frågor från nämnden 

Vice ordföranden Mia Päärni (S) ställde en fråga om 

företagarföreningen i Akalla, som behöver stöd. Kan förvaltningen 

göra något? 

 

Stadsdelsdirektören Olle Johnselius svarade att förvaltningen inte har 

kunskap om dessa problem men att förvaltningen ska orientera sig i 

frågan genom Järva-andan.  
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§ 10   

Verksamhetschef för kommunens hälso- och sjukvård inom 
omsorgen om personer med funktionsnedsättning, 
Silkeborgs gruppboende 

Beslut 

Stadsdelsnämnden utser enhetschefen för assistans och personligt 

stöd, Marina Silfvast, till verksamhetschef för kommunens hälso- och 

sjukvård inom verksamhetsområdet omsorg om personer med 

funktionsnedsättning från och med den 1 januari 2014. 

 
Ärendet 

I enlighet med 29 § hälso- och sjukvårdslagen (1982:763) HSL, ska 

det inom hälso- och sjukvård finnas någon som svarar för 

verksamheten, en verksamhetschef. Gruppbostäder område 1 där 

Silkeborgs gruppbostad ingår upphandlades år 2010. Under hösten 

2013 genomfördes en omorganisation inom förvaltningen. Silkeborgs 

gruppboende fördes över till enheten för assistans och personligt stöd. 

I enlighet med omorganisationen föreslås att ansvaret för kommunens 

hälso- och sjukvård inom omsorg om personer med 

funktionsnedsättning övergår till enhetschefen Marina Silfvast. 

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 januari 2014. Dnr 2.3.1.-835-2013. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  
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§ 11   

Inriktningsärende om ombyggnad av Kista vård- och 
omsorgsboende 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av Micasa 

Fastigheter AB beställa förprojektering samt utreda 

förutsättningarna för ombyggnad av Kista vård- och 

omsorgsboende i enlighet med vad som redovisas i ärendet. 

2. Stadsdelsnämnden ansöker hos kommunstyrelsens ekonomiutskott 

om 0,5 mnkr i projekteringsmedel. 

3. Omedelbar justering. 

 
Ärendet 

Arbetsmiljöverket gjorde under våren 2013 en inspektion av Kista 

vård- och omsorgsboende. Den 27 november 2013 beslöt 

Arbetsmiljöverket att hygienutrymmena måste byggas om. Samtidigt 

fastställde verket ett vitesföreläggande om 5 mnkr. Föreläggandet 

innebär ett förbud att efter den 1 augusti 2017 upplåta lokalerna för 

omvårdnad om inte vissa villkor är uppfyllda när det gäller 

hygienarbete. Förvaltningen och fastighetsägaren Micasa Fastigheter 

AB planerar för ombyggnationen. Stadsdelsförvaltningen föreslår att 

stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av Micasa beställa 

en projektering för ombyggnation av lägenheterna i Kista vård- och 

omsorgsboende (Kista torg 7). Förvaltningen återkommer till 

nämnden med ett genomförandeärende. För evakuering av de boende 

under ombyggnaden planeras att använda tomställda lägenheter i det 

intilliggande servicehuset. Förvaltningen föreslår därför nämnden att 

förmedling av servicehuslägenheter i Kista tills vidare upphör i 

avvaktan på planering för evakuering av de boende på Kista vård- och 

omsorgsboende.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 9 januari 2014. Dnr 1.2.6.-671-2013. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Ordförande Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz m.fl. 

(FP) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Vi tror att det är bra att det finns valmöjligheter för medborgarna att 

välja mellan offentliga och privata alternativ. För att detta ska ske på 
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bästa möjliga sätt, måste kommunala vård- och omsorgsboenden hålla 

standarden. Därför ser vi positivt på renoveringen av fastigheterna. 

Vidare skulle vi vilja se över utsikterna för att eventuellt, i samråd 

med Micasa, kunna göra om de lediga rummen och lägenheterna till 

studentrum. Bostadsbristen är påtaglig i stockholmsområdet och det 

vore oerhört värdefullt för såväl studenter som närliggande företag att 

låta dem flytta till Kista. Dessutom har delar av fastigheten tidigare 

hyrts ut tills studenter. 
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§ 11a 

Trygghetsskapande verksamhet i Husby  

Beslut 

1. Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd beviljar 3 810 570 kr i bidrag 

under år 2014 till Fryshuset för trygghetsskapande verksamhet i 

Husby i enlighet med vad som redovisas i ärendet 

2. Stadsdelsnämnden hemställer hos kommunstyrelsen att behovet av 

långsiktig finansiering för verksamheten beaktas i kommande 

budgetförslag.  

 
Ärendet 

Fryshuset har ansökt om 3 810 570 kr för att bedriva 

trygghetsskapande verksamhet i Husby. Verksamheten syftar främst 

till att minska utanförskap hos unga i Husby. På kort sikt ska sju unga 

vuxna beredas arbete, varav två lokala ledare och fem som får i 

uppdrag att bygga relationer med unga i Husby. Härutöver ska 25 

ungdomar i utanförskap organiseras och utbildas under år 2014. 

Vidare planerar Fryshuset att bedriva olika former av 

utbildningsverksamhet. Stadsdelsförvaltningen bedömer att 

Fryshusets planerade verksamhet har goda förutsättningar att uppnå 

sitt syfte, d.v.s. att bidra till minskat utanförskap och ökad framtidstro 

hos ungdomar i Husby. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden 

beviljar det ansökta bidraget. Förvaltningen ser det som angeläget att 

Fryshuset – som har skolverksamhet i Hammarby Sjöstad - även 

bedriver sådan verksamhet i Dalhagsskolan. Såväl högstadium som 

gymnasium bör övervägas. Förvaltningen anser att det är angeläget att 

kommunstyrelsen uppmärksammas på behovet av långsiktig 

finansiering.  

 
Ärendets beredning  

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 17 januari 2014. Dnr 5.4-64-2014. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.  

 
Särskilt uttalande 1 

Ordföranden Bo Sundin m.fl. (M) samt ledamoten Burhan Yildiz (FP) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Vi är mycket glada över denna etablering som kommer att medverka 

till att vi tillsammans med Fryshuset kan utveckla Järvaområdet 

långsiktigt och nu med fokus på Husby. Vi kommer att jobba 
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tillsammans med ungdomar och unga vuxna för ett utvecklande och 

tryggare område.  

 

Vi fokuserar på att få flera mötesplatser och verksamheter till 

Järvaområdet med inriktning på att motivera och utveckla unga 

personer till utbildning, samverkan och arbete med egen försörjning. 

Tillsammans med Fryshuset vill vi fortsätta att inkludera och göra 

unga människor delaktiga i sitt eget liv och sin egen framtid - en 

framtid som innefattar konstruktiv aktivitet, egen försörjning, ökad 

framtidstro och trygghet i området. 

 

En viktig del för att öka framtidstron bland unga är sysselsättning. Vi 

ser fram mot att ungdomar genom Fryshusets verksamhet finner olika 

former av exempelvis servicearbeten, såsom fastighetsskötsel och 

vaktmästare och att få företagen att rekrytera lokalt. 

En annan viktig förutsättning för egen försörjning är möjligheten att få 

en bra utbildning.  

 

Vi välkomnar Fryshusets initiativ och ambition också vad gäller 

utbildning och vi kommer även framöver att arbeta för att fler bra 

utbildningsmöjligheter för unga skapas i såväl Husby som hela 

Järvaområdet. Detta hoppas vi kan komma att uppmuntra ungdomar 

till vidareutbildningar och högre studier som i sin tur kan resultera i en 

eftertraktad arbetskraft och goda förebilder. 

  

Fryshuset kan också skapa förutsättningar för att vara med och på sikt 

utveckla fritidaktiviteter och idrottslivet i Husby. 

 
Särskilt uttalande 2 

Vice ordföranden Mia Päärni m.fl. (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

Ledamoten Anki Erdmann m.fl. (V) anslöt sig till 

socialdemokraternas särskilda uttalande.  

 

Vi socialdemokrater i Rinkeby- Kista stadsdelsnämnd välkomnar att 

Dalhagskolan blir en filial till Fryshuset i syfte att öppna en 

mötesplats och skapa nya möjligheter i vår stadsdel. Detta är en bra 

lösning som vi har Husbyborna och lokala föreningar att tacka för.  

 

Vi vill gärna se utvecklande verksamheter som etablerar sig i vår 

stadsdel. En absolut förhoppning är att fryshuset inom snar framtid 

kan driva även en gymnasieskola i Husby. Detta skulle leda till en mer 

utvecklande stadsdel med framtidsmöjligheter för ungdomar.  

 

En gymnasieskola skulle vara ett bra komplement till de skolor som 

finns i området. Det skulle vara ett steg i rätt riktning. 
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Särskilt uttalande 3 

Ledamoten Birgitta Hald-Svensson m.fl. (MP) anmälde ett särskilt 

uttalande. 

 

Det är glädjande att Fryshusets projekt i Dalhagsskolan kommer till 

stånd. Det har alla möjligheter att bidra till att bryta en negativ trend i 

området i samverkan med alla positiva krafter. Man kommer att kunna 

utbilda unga och även skapa nya jobb. 

 

Vi är också imponerade av att man fått fram projektet så snabbt. Vi 

hoppas att kommunstyrelsen kommer att ge sitt bifall och tillgodose 

behovet av långsiktig planering. 

 

Sen önskar vi också att man hittar en möjlighet att bygga upp någon 

typ av verksamhet som kan bidra till en positiv utveckling också i 

Rinkeby. Man kan naturligtvis inte bygga upp två Fryshus i vårt 

område. Däremot kan man hitta någonting som är unikt för Rinkeby 

som kan skapa framtidstro och engagemang. En ombyggnad och 

utveckling av Folkets hus skulle kunna ge ett kulturhus där man kan 

diskutera fram vilken inriktning och vilka aktiviteter man vill satsa på. 
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§ 12   

Inkomna skrivelser till nämnden från förtroendevalda 

Inga inkomna skrivelser 
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§ 13   

Konferenser och utbildningar 

Ordföranden Bo Sundin (M) informerade nämnden om inkomna 

inbjudningar till följande utbildning; 

 
 Stadsdelsförvaltningens utbildningsdag för sociala delegationen 

och stadsdelsnämnden som äger rum den 25 februari 2014 på 
Middlepoint Meetings i Kista.  

Beslut 

Stadsdelsnämnden godkänner att de ledamöter och ersättare i 

stadsdelsnämnden som önskar delta anmäls till utbildningsdagen.  

Anmälan görs till nämndsekreteraren senast den 7 februari 2014.  

 

Stadsdelsnämnden godkänner att ersättning för förlorad arbetsinkomst 

och dagarvode utgår vid deltagandet. 
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§ 14   

Postlista 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet 

Anmälan av postlista från den 28 november 2013 till och med den 8 

januari 2014.  
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§ 15   

Protokoll från lokala pensionärsrådet 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet 

Lokala pensionärsrådets protokoll från den  

27 november 2013. 
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§ 16  

Protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet 

Lokala rådet för funktionshinderfrågors protokoll från den  

12 december 2013 
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§ 17   

Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

Datum Ärende  Beslut Delegat 

2013-11-22 Överenskommelse om 

upphörande av anställning i 

Stockholms stad. 

Pnr: 480730-1850 

 T.f. stadsdelsdirektör 

Verner Stadthagen 

2013-12-17 Överenskommelse om 

upphörande av anställning i 

Stockholms stad. 

Pnr: 721121-0047 

 stadsdelsdirektör Olle 

Johnselius 

2014-01-20 Lista på nyanställda i 

december 2013 

Dnr: 2.3.1.-081-2014 

 Respektive 

Verksamhetsområdesche

f 

 

 



 

RINKEBY-KISTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

23 JANUARI 2014 

BLAD 25 

 

  

§ 18   

Inkomna skrivelser, rapporter med mera som kommit till 
stadsdelsnämnden eller upprättats inom förvaltningen 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 

1. Rapport – inventering av socialpsykiatrins målgrupp, 

socialnämndens sammanträde 2013-11-26. Dokid: 14198 

 

2. Slutrapport – Botorg för unga vuxna. Från socialförvaltningen, 

dokid: 14329 

 

3. Rapport - Sociala insatsgrupper för unga upp till och med 18 år i 
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§ 19   

Protokollsutdrag från kommunfullmäktige m.m. i urval 

Inga protokollsutdrag att anmäla. 
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§ 20   

Anmälan av sociala delegationens protokoll 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna.  

 
Ärendet 

Anmälan av sociala delegationens protokoll från den 18 december 

2013, 20 december 2013, 2 januari 2014 och 15 januari 2014.  

 

 

 

 


